

**CONTRACT ADDENDUM****Implementation of an Automated Parking Management System****NR51****August 19, 2013****Page 1 OF 3****ADDENDUM No. 6**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

**Q1.** We understand that the NCC will be providing communications conduit for Pay on Foot Installations where communications are not adequate for the system. Can you confirm the distance from the nearest communications connection point to the location of the field devices (i.e. gated islands) so that we can cost labour and material for communications wiring?

**A1.** Distance to the nearest communication connection point is shown on the drawings provided on the FTP site. Please use scale on drawings to determine approximate distances. Communication lines will be installed by Bell, at the Winning supplier's request. The installation of communications ducts are NCC's responsibility.

**Q2.** We understand that the NCC will be providing communications conduit for Pay & Display installations where communications are not adequate for the system. Can you confirm the distance from the nearest communications connection point to the location of the field devices (i.e. pay & display locations) so that we can cost labour and material for

**ADDENDA AU CONTRAT****Mise en place d'un système automatisé de gestion des stationnements****NR51****Le 19 août 2013****Page 1 de 3****ADDENDA no. 6**

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

**Q1.** Selon les documents, la CCN doit fournir les conduits de télécommunications pour les installations des stationnements automatisés. Pouvez-vous nous fournir la distance entre la source et l'équipement pour les sites avec barrières afin que nous puissions évaluer les frais associés à la main d'œuvre et matériel pour le filage de télécommunication.

**R1.** La distance au point de communication le plus près est identifiée sur les dessins fournis sur le site FTP. SVP utiliser l'échelle sur les dessins afin d'estimer les distances. Les lignes de communication seront installées par Bell, à la demande du fournisseur choisi. L'installation des conduits de communication sont la responsabilité de la CCN.

**Q2.** Selon les documents, la CCN doit fournir les conduits de télécommunications pour les installations des stationnements automatisés. Pouvez-vous nous fournir la distance entre la source et l'équipement pour les sites avec horodateurs afin que nous puissions évaluer les frais associés à la main d'œuvre et matériel pour le filage de télécommunication.

## CONTRACT ADDENDUM

Implementation of an Automated Parking Management System

NR51

August 19, 2013

Page 2 of 3

ADDENDUM No. 6

## ADDENDA AU CONTRAT

Mise en place d'un système automatisé de gestion des stationnements

NR51

Le 19 août 2013

Page 2 de 3

ADDENDA no. 6

communications wiring?

**A2.** Distance to the nearest communication connection point is shown on the drawings provided on the FTP site. Please use scale on drawings to determine approximate distances. Communication lines will be installed by Bell, at the Winning supplier's request. Location of and number of devices must be approved by the NCC and installation of the necessary ducts will be NCC responsibility.

**Q3.** Can you confirm that you will be providing power at (or within 15 meters) of the proposed location for all gated islands?

**A3.** Yes, the NCC will be providing electrical service for the gated solutions to 15 meters of the concrete island and winning supplier will have to pull their power conductors from the island to the kiosk. See FTP site with drawings.

**Q4.** Can you confirm that you will be providing power at (or within 15 meters) of the proposed location for all pay & display locations? If power is not to be provided, can you confirm if (a) we are able to connect to an existing power source and (b) the location of the nearest power source for proposed pay and display locations at each site?

**A4.** Many pay and display site have solar panels and as such the NCC will not be providing electrical service to these locations. Power is however available

**R2.** La distance au point de communication le plus près est identifiée sur les dessins fournis sur le site FTP. SVP utiliser l'échelle sur les dessins afin d'estimer les distances. Les lignes de communication seront installées par Bell, à la demande du fournisseur choisi. La localisation et le nombre d'horodateurs doit être approuvés par la CCN et l'installation des conduits nécessaires sera la responsabilité de la CCN.

**Q3.** Pouvez-vous confirmer que vous fournirez le service électrique jusqu'à 15 mètres près de l'îlot de béton pour les sites avec barrières.

**R3.** Oui, la CCN fournira le service électrique dans un kiosque situé à 15 mètres de l'îlot de béton. SVP voir les dessins fournis sur le site FTP.

**Q4.** Pouvez-vous confirmer que vous fournirez le service électrique jusqu'à 15 mètres près de l'îlot de béton pour les sites avec horodateurs. Si l'électricité n'est pas fournie pour ces sites pouvez-vous nous confirmer qu'accès à cette source sera permise et aussi la localisation the point de cette source.

**R4.** Plusieurs modèles d'horodateurs fonctionnent avec des panneaux solaires et pour cette raison la CCN a décidé de ne pas fournir de services électriques pour ces sites. Par contre,



## CONTRACT ADDENDUM

Implementation of an Automated Parking Management System

NR51

August 19, 2013

Page 3 of 3

ADDENDUM No. 6

---

close to all sites for the use of the successful proponent. Distance to the nearest electrical service connection point is shown on the drawings provided on the FTP site. Access can be provided to the source if desired.

**Q5.** Are you expecting a list of equipment for Mackenzie King Estate (Appendix D3 of the RFP)? This section of the list appears to be "greyed out"

**A5.** The Mackenzie King Estate site is the one site for which the NCC will accept proposals for either gated or pay and display. List of equipment is required for the option put forward by bidders.

## ADDENDA AU CONTRAT

Mise en place d'un système automatisé de gestion des stationnements

NR51

Le 19 août 2013

Page 3 de 3

ADDENDA no. 6

---

il existe une source d'électricité sur chaque site. La distance au service électrique le plus près est visible sur les dessins fournis sur le site FTP. Accès à la source d'électricité sera fournie si nécessaire.

**Q5.** Voulez-vous recevoir la liste d'équipements pour le domaine Mackenzie King ( Appendice D3 à l'appel de proposition)? Cette section semble être hachurée.

**A5.** Le site du domaine Mackenzie King est celui pour lequel la CCN s'attend de recevoir des propositions pour soit des horodateurs ou une solution avec barrière. La liste d'équipements doit être fournie pour l'option qui est présentée par le fournisseur.



Nathalie Rheault  
Senior Contract Officer  
Procurement Management Services

